
 

 
 

 

Osloskolen 

 

Godlia skole 

 

Møtereferat  

• Til:   Fra FAU: Marie Gran Aspunvik og Solveig Engbakk 

Fra elevene: elevrådsleder Mia Granly Macrae, nestledere Mikkel 

Tolleshaug og Ole Melhuus Birkemoe 

Fra ansatte: Viktoria Tønnesen Jodin                                                                  

Fra Bydel Østensjø: Randi Vollmerhaus, AP                                                       

Fra Ledelsen: Monica Lunde, assisterende rektor 

• Møtegruppe: Skolemiljøutvalget (SMU) 

• Møtested:      Møterom B, Godlia skole 

• Møtetid:         Mandag 9.oktober 2023, kl. 15.30-16.15 

• Saksbeh:        Monica Lunde 

 

 

 

B. Saker til møtet:  

Assisterende rektor startet med å bekrefte mandatet til SMU og hva som forventes av 

medlemmene. SMU er et organ som har rett til å uttale seg om alle spørsmål knyttet til elevenes 

skolemiljø. Det er viktig å være våkne medlemmer, og melde inn til rektor/assisterende rektor 

hvis det er saker som bør diskuteres. SMU-medlemmene er også talerør tilbake til sine organer- 

elevrådet, FAU, skolens ansatte, og bydelen. Vi er avhengig av innspill fra alle parter i skolens 

hverdag, for å kunne ta gode beslutninger. Det oppfordres derfor til å ha dialog med 

rektor/assisterende rektor om saker. Bruk Teamskanalen om det er noe dere vi at vi skal ta opp.  

 

1. Godkjenning av innkalling – Ok  

2. Godkjenning av referat fra sist møte – oppsummere – OK  

a. Møte i juni ble avlyst. Derfor ser vi på sist møte og godkjenner referatet fra 

februar.   

b. Skolen bekrefter at elevundersøkelsen fra 2022 er gjennomgått. Det er foreløpig 

ikke nye tall som er kommet. Skolen har delt den informasjonen som kan deles i 

FAU.   

3. Møteplan for skoleåret- 9/10-2023, 15/2- 2024 og 13/5-2024 -Ok 

 

4. Skolemiljøet og oppstart av hva elevrådets planer for året 

a. Skolen er i gang med å bruke bordtennisbordet som skolen fikk i gave fra FAU. 

Dette er i bruk til enhver tid og skolen opplever at det fungerer godt. Elevrådet 

skal vurdere om regler rundt bruken av bordtennisbordet bør lages.   

b. Skolen skal i år få midler til felles innsats mot mobbing. Elevrådet har tidligere 

satt i gang kantine for 5. - 7. trinn. Elevrådet inviterer kokken Christian til 



elevrådet for å høre om hvilke muligheter det er for lunsjmat for 5. -7. trinn. Dette 

skal tas med videre.   

c. Elevrådet er i gang med å lage en novemberplan der samhold på skolen vil være et 

tema. 

 

5. Regler og verdier- ny plakat for Godlia skole.  

Dette ble snakket om sist skoleår, og skolen har tatt disse i bruk.   

 

6. Trafikk og skolevei- status og ønsker fra alle i SMU 

a. FAU vil fortsette å organisere trafikkvakter.   

b. FAU-representant saken fra blotteepisoden videre til FAU. FAU kan vurdere om 

den ene trafikkvakten kan inspisere i Godliaskogen i tiden på morgningen.  

c. Det ble tatt opp lyssetting av området rundt skolen. Skolen vurderer om det skal 

sendes en henvisning til Bymiljøetaten der de kan gjennomgå dette.  
 

7. Eventuelt 

a. Foreldrerepresentant ser at det er en trend i større mobbetallene, spør om det er 

en trend på skolen som vi opplever? Elevrådsleder og nestleder i opplever ikke 

det, men ser at det kan være tøffere miljø blant naboskolene. De tror at den 

mobbingen som skjer er systematisk mobbing i sosiale medier. Dette kan variere, 

noen opplever baksnakking og andre opplever det via nett. Skolen følger opp 

dette med f.eks foreldremøter som kan ta opp disse temaene.  FAU kontakt 

ønsker å bidra på dette i større grad og ber skolen bruke foresatte som en 

ressurs.   

FAU har nettopp tatt tak i det med digital hverdag på agenda. Det at digital 

mobbing kan tas på alvor og følges opp.  

b. I forlengelse av saken over ble det diskutert om fritidstilbud til ungdom er 

tilstrekkelig nok. Ap-representant ønsker at elevrådet kan ta opp med klassene 

om hva som trenges av fritidstilbud og hva som blir brukt nå.   

 

 

 

Med vennlig hilsen 

Monica Lunde  

Assisterende rektor 


